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Ricky Massara udzielił przed wczorajszym meczem wywiadu, w którym był

pytany między innymi o kwestie kończących się kontraktów. Oto jak

odpowiadał dla Sportmediaset.

Kwestia przedłużeń umów: Spalletti i De Rossi?

- Kontakty nie znajdą się w wielkanocnym jajku, wczoraj Spalletti powiedział

słusznie, zwracając uwagę na wagę mocnego piłkarza jak De Rossi. Jesteśmy tego

świadomi. Z De Rossim i jego agentem są kontynuowane rozmowy i idą bardzo

dobrze. Daniele jest przede wszystkim skoncentrowany na ostatnich meczach,

bardzo ważnym celem jest dla nas bezpośredni awans do Ligi Mistrzów.

Kessie?

- Kessie jest bardzo mocny, interesują się nim wszystkie najmocniejsze europejskie

kluby, jesteśmy w doborowym towarzystwie, nie może się nam nie podobać.

Kontrakt Tottiego?

- Nie ma nowości, wszyscy wiemy, że ma sześcioletni kontrakt dyrektorski. Jeśli we

Francesco dojrzeje inne myślenie, porozmawia po zakończeniu sezonu z

kierownictwem.

Mercato niskich lotów w przypadku braku Ligi Mistrzów?

- Potencjalne przychody z awansu do Ligi Mistrzów są ważne, zwłaszcza z powodów

związanych z Finansowym Fair Play, ale nie jest jedyną zmienną do rozważenia.

Mercato jest dynamiczne, jest tylko jeden pewnik: Roma pozostanie silna i będzie

taka jeszcze przez długi czas.

Ile brakuje, aby wejść na poziom Juve?

- Podążamy ścieżką znaczącego wzrostu, jesteśmy blisko Juve, które dominuje we

Włoszech od lat i teraz również w Europie. Musimy się jeszcze poprawić, będzie

ciężko dostać się na ten poziom i o tym wiemy. Staramy się zbliżyć, krok po kroku,

umacniając się na pozycji, która jest dla nas kluczowa dla przyszłości.
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